
 

 

 
 

Rondvraag raadscommissie Sociaal Domein en Bestuur 14 mei 2019 
 
Fractie PvdA 
 
Onderwerp: raadsbrief Aveskamp 
 
  

1. Het college geeft aan dat er op 16 april jongstleden door de raad zou worden 
besloten over bestemmingsplan Aveskamp: hoe komt het college bij deze datum, 
welk voorstel lag er toen voor? Waarom heeft die besluitvorming naar uw mening 
niet plaatsgevonden? 

2. Op basis van welke informatie heeft het college besloten dat er geen mogelijkheid 
is om op de locatie Aveskamp te komen tot een knooperf “Kloese”, zoals door 
initiatiefgroep ontwikkeld? En hoe hebt u initiatiefgroep en raad geïnformeerd? 

 


